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De CDA-fractie heeft afgelopen periode diverse keren aandacht 
gevraagd voor het armoedebeleid. Dit is binnen de gemeente Dalfsen serieus opgepakt 
door onder andere het recent besproken Beleidsplan 0-18, Iedereen doet mee. 
 
Het verbaast ons dan, dat we uit de pers moeten vernemen dat onze gemeente in het 
rijtje staat, van gemeenten die een hoog rentepercentage vragen voor sociale kredieten. 
Als je even wat verder zoekt op het internet, dan lees je wel een onderbouwing. Dat er 
door de gemeente eerst gekeken wordt naar andere oplossingen zoals het noodfonds van 
de W. Frijlink stichting. Hierdoor wordt er weinig tot geen gebruik gemaakt van de 
mogelijkheid om via het GKB een krediet af te sluiten.  
 

1. Klopt het dat er zo weinig gebruik van wordt gemaakt? 
2. Als er dan zo weinig gebruik van wordt gemaakt, waarom is dit percentage dan zo 

hoog. 
3. Bent u het met ons eens, dat dit percentage voor dat kleine aantal schrijnende 

gevallen dan om laag moet? 
4. Wilt u ons informeren over de voortgang?  

 
Nogmaals, wij vinden het belangrijk dat iedereen mee moet kunnen doen, daar passen 
genoemde hoge rentepercentages niet bij voor een groep mensen die als zo weinig 
middelen tot hun beschikking hebben. 
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